
Protokół Nr 36 
z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 
w dniu 16 lutego 2009 roku 

 
Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Józef Migdałek. 
 
Proponowany porządek posiedzenia: 
 

1. Informacja o realizacji inwestycji sportowych w roku 2008 oraz planowanych 
inwestycjach sportowych w 2009 roku na terenie Gminy Stryków (boiska, sale 
gimnastyczne). 

2. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesje RM. 
3. Sprawy różne.  

Porządek posiedzenia został przyjęty przez członków Komisji jednogłośnie.  
 
Ad. 1.  
Pani Anna Sasin Sekretarz Urzędu przedstawiła informacje dot. realizacji inwestycji 
sportowych w roku 2008 oraz planowanych inwestycjach sportowych w 2009 roku na terenie 
Gminy Stryków – załącznik do protokołu.  
Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował, że najbardziej użytkowany w chwili obecnej 
obiekt sportowy to Orlik. Inwestycja ta oddana została do użytku po przejściu wymaganych 
kontroli i pozwoleń ze skutkiem pozytywnym. Obiekt funkcjonuje, wykorzystywany jest na 
bieżąco. Minister Sportu Pan Drzewiecki odwiedził obiekt w sobotę 7 lutego br., ocenił jego 
wykonanie bardzo wysoko, inwestycja będzie zgłoszona do konkursu na najlepsze 
wykonanie, do wygrania są nagrody pieniężne. Gmina Stryków będzie się także starać o 
dofinansowanie etatu instruktora z Ministerstwa w kwocie 1000 zł, wiosna zarządca obiektu, 
czyli szkoła i Klub dokonają nasadzeń krzewów i drzew. Jeśli chodzi o drugi obiekt, który 
znajduje się w Bratoszewicach to będzie on w przyszłości rozwijany i doposażony, ponieważ 
teren do zagospodarowania jest ogromny – mówił Burmistrz.  
Burmistrz poinformował także, że trwają intensywne prace dot. innych obiektów, chodzi o 
sale gimnastyczne, trzeba wybrać odpowiednią salę gimnastyczną dla Szkoły w Niesułkowie.  
Jeśli chodzi o Szkołę w Dobrej – tu kwota zabezpieczona w budżecie na ten rok nie 
zabezpieczy potrzeb, w Szkole w Koźlu trzeba wypracować wspólne stanowisko – czy 
robimy boisko czy sale gimnastyczną – mówił Burmistrz. Burmistrz mówił także o 
zagospodarowaniu terenu nad zalewem w Strykowie, powiedział, że koszty znacznie wzrosły, 
ponieważ trzeba dokonać wymiany gruntów na całej powierzchni przy budowie skate parku. 
Przewodniczący Komisji poprosił pana Kozłowskiego o przybliżenie tematu funkcjonowania 
Orlika.  
Pan Grzegorz Kozłowski powiedział, że jest utworzony Regulamin korzystania z obiektu 
wprowadzony Zarządzeniem Burmistrza Miasta-Gminy Stryków, trzeba uczulić wszystkich 
korzystających na odpowiednie korzystanie z boisk, będzie spotkanie dyrektorów szkół, 
nauczycieli w-f i instruktorów, aby wyjaśnić wszystkie kwestie organizacyjne.  Obecnie 
grupy korzystające z boisk umawiają się z instruktorami na konkretną godzinę, każda grupa 
jest informowana, co może robić, czego nie wolno. Każda grupa jest rejestrowana w 
specjalnym zeszycie.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz zwrócił się z pytaniem do Burmistrza, czy tworzona sekcja piłki 
siatkowej w Bratoszewicach może liczyć na pomoc sfinansowania etatu instruktora, 
nauczyciele w-f mają uprawnienia, potrzebne są środki finansowe.   

 



2 
 
Burmistrz odpowiedział, że nie miał sygnałów od pani dyrektor w tej sprawie, środki 
finansowe są przyznawane organizacjom w formie konkursów, trzeba przedstawić program 
działania na dany rok, potrzeby i pomysły.  
Przewodniczący Komisji poinformował, że Szkoła Mistrzostwa Sportowego organizuje klasy 
piłki siatkowej dla osób dorosłych, trzeba zwróci się czy Szkoła może objąć patronatem 
sekcje w Bratoszewicach.  
Następnie Przewodniczący podsumowując powiedział, że przydałaby się pływalnia na trenie 
naszej Gminy, dobrze, że Orlik powstał, wszystko będzie zależeć od dobrej organizacji, jest 
dużo młodzieży, a to jest miejsce, gdzie ta młodzież powinna przebywać. Przewodniczący 
Komisji wyraził zadowolenie, że kolejne zadania z zakresu kultury fizycznej są realizowane.  
Komisja zaakceptowała informację w sprawie realizacji inwestycji sportowych w roku 2008 
oraz planowanych inwestycjach sportowych w 2009 roku na terenie Gminy Stryków. 
 
Następnie Burmistrz poinformował o następujących sprawach: 

• Firma SEGRO, która będzie budować kolejne obiekty, koliduje działka gminna, w 
części po wysypisku wchodząca w teren inwestycyjny, Firma SEGRO chce kupić 
działkę od Gminy; 

• Basen – jest wiele głosów z terenu Gminy w tym temacie, jest to inwestycja 
komercyjna niefinansująca się sama, możliwe jest rozwiązanie polegające na budowie 
przez obiekt prywatny z aportem Gminy, można by uzyskać w ten sposób np. zniżkę 
biletów; 

• Firma Prowell buduje zakład, jednak ogólnie brak jest zainteresowania osób w 
sprawie zakupu nowych terenów; 

• Odnośnie kopalni węgla brunatnego – są głosy przeciwne powstaniu, ale są także 
chętni, aby kopalnia powstała. 

 
Radny Witold Śliwkiewicz zapytał, kto reprezentował naszą Gminę na konwencie w 
Bronisławowie, radny uważa, że kopalnia powstanie, ale nadal powinniśmy występować 
przeciwko jej powstaniu.  
Burmistrz odnośnie kopalni powiedział, ze był podpisany list intencyjny o współpracy dot. 
wykorzystania wód geotermalnych, aby powstała strefa uzdrowiskowa. W Bronisławowie 
odbyło się spotkanie wójtów i burmistrzów z terenu naszego powiatu, uczestniczyła w nim 
pani burmistrz, zostało wypracowane stanowisko odnośnie kopalni i wysłane do 
Ministerstwa, Powiat Zgierski jest przeciwny powstaniu kopalni.  Burmistrz poinformował o 
uroczystościach w Gminie Gorzkowice, zorganizowanych przez władze Gminy przy udziale 
Wojewody Łódzkiego, zaproszono wszystkich, którzy pomagali Gminie Gorzkowice po 
kataklizmie.  
 
Ad. 2.  
Projekty uchwał prezentowała pani Sekretarz: 

• Projekt uchwały w sprawie Zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez gminę Stryków na 2009 rok – chodzi o zapis § 15 Regulaminu, 
który jest niezgodny z wyrokiem sądu, po uchyleniu tego zapisu będzie większa 
dyspozycja dla burmistrza, opinia związków zawodowych jest pozytywna, jest 
podpisany protokół uzgodnień.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały, głosowanie: 5 głosów za, 0 
głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

 



 
3 

 
• Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gminie Stryków na rok 2009 – w 
poprzednim Programie nie było zapisów ustawowych dot. centrów integracji 
społecznej, nadzór Wojewody zakwestionował zapis, zapis został uzupełniony; 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały, głosowanie: 5 głosów za, 0 
głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
• Projekt uchwały w prawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Stryków na rok 2009- program oddzielony od Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, uzupełniony o 
zapisy ustawowe. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały, głosowanie: 5 głosów za, 0 
głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
 
Radny Witold Śliwkiewicz zapytał czy będzie podejmowana uchwała dot. napojów 
energetyzujących. 
Przewodniczący Komisji odpowiedział, że nie.  
 
Ad. 3.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że Krajowe 
Stowarzyszenie Sołtysów zwróciło się z zapytaniem, czy może uzyskać telefony do 
radnych, Przewodniczący poinformował, że prawdopodobnie chodzi o propozycje 
telefonów komórkowych.  
Po za radnym Włodzimierzem Grochockim członkowie Komisji nie życzą sobie 
udostępniania numerów telefonu.  
Radny Włodzimierz Grochocki zapytał czy prawdą jest, że zmniejszono subwencje 
oświatową.   
Pani Sekretarz wyjaśniła, że chodzi o subwencje oświatową dla Gimnazjum 
Niepublicznego Wyspa z Domieszkowa, subwencja ta jest wyższa dla uczniów z 
orzeczeniem lekarza, w roku bieżącym wydano dla tych uczniów opinie, a jeśli nie ma 
orzeczenia tylko opinia to subwencja na ucznia jest mniejsza, pani dyrektor tego 
gimnazjum wyjaśnia sprawę. Gmina Stryków nie będzie musiała pokrywać ze swoich 
środków brakującej części subwencji, przekazujemy tylko przyznaną subwencję.  
Radna Anna Ślęzak zasygnalizowała sprawę przyznania dodatkowych środków dla 
szkoły w Niesułkowie, ponieważ okazało się, że są do przeprowadzenia pilne remonty, 
przeciekający dach i remont jednej ścian, będzie wystąpienie w tej sprawie pani dyrektor.  
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała E. Tomczak. 
 

 
 

Przewodniczący Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu,  
Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie  

 
 

   Józef Migdałek  

 



 
 

 


